
Hi ha tres frases que sento sovint a la gent del meu voltant: “Els nens haurien de venir 
amb un manual sota el braç”, “Ja no sé què fer amb el meu fill” i “Amb aquest jovent, 
on anirem a parar?”.  
 
Sí, educar és difícil, és tota una responsabilitat i, a vegades, no en som del tot 
conscients. És una tasca de constant coherència amb els fills i també, en el cas dels 
docents, amb els alumnes. Jo crec que la clau és predicar amb l’exemple, tenir molta 
paciència i aprendre de tot el que ens va passant. 
 
“Vilafant, vila educadora” –ho vaig comprovar l’any passat- és una ocasió única que 
tenim al nostre municipi d’aprendre una mica més de tot allò que envolta l’educació i 
estic convençuda que, un cop més, en traurem un bon profit. 
 
Antònia Tubau Paloma. 
Cap d’estudis adjunt a l’INS Cap Norfeu, Presidenta de l’AMPA de l’escola Sol i vent 
de Vilafant i mare de dos nens. 


